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Protokoll 10:04

Styrelsemöte 20100420
 
 
Närvarande:                         Bengt Nyström (Ordförande)                    

Erica Johansson (Sekreterare)
Lena Wahlgren (Ordinarie ledamot)

                                            Magnus Waldman (Ordinarie ledamot)
                                            Camilla Siren (Suppleant)
                                            Karl Johansson (Suppleant)
                                            Sune Svensson (Gårdskarl)
 
§ 1                 Ordförande förklarade mötet öppnat.
 
§ 2                 Förslag till dagordning godkändes.
 
§ 3                 Föregående protokoll godkändes.
 
§ 4                 Föreningens ekonomiska läge är som förväntat och löper enligt plan. En extra debitering

av samfällighetsavgiften omfattande 2500: kommer till den 31 maj, enligt tidigare
beslut från årstämman.
 

§ 5                 Inventering av Materialförråd;
                      En skottkärra saknas men i övrigt är förrådet komplett. Listan över inventarierna

kommer att uppdateras på nätet.
 
§ 6                 Representanter från samfällighetsföreningarna i Knalleborg, Väsby, Klevbergsvägen

samt Gräsåker mötte den 14 april kommunens Mats Ericsson avseende sophanteringen.
Bengt Nyström närvarade från vår samfällighetsförening. Sophanteringen följer som
tidigare meddelats från kommunen inte enligt Arbetsmiljöverket nuvarande
arbetsmiljökrav. Bl.a. gäller det vägens bredd som skall vara minst 3,6m. Enligt beslut
från Arbetsmiljöverket är vi tvungna att på något sätt förändra sophanteringen. Då detta
inte i dagsläget lyder under samfällighetens stadgar beslutade styrelsen att sända ut en
enkät med intresseanmälan till att bilda en fristående sophanteringsförening för att skapa
en gemensam sophantering, med t.ex. större centralt placerade kärl. Enkäten kommer att
utsändas separat med svar senast den 1 juni 2010. Uppföljningsmöte kommer att ske
efter sommaren.

                      (Arbetsmiljökravet kommer från början från sophämtarnas fackförening, gäller alltså
alla entreprenörer).

 
§ 7.                Avläsning av vattenmätarna har skett och resultatet är inlämnat till kommunen.

Styrelsen beslutade att fortsättningsvis läsa av vattenmätarna själva manuellt.
 
§ 8                 Inför städdagen beslutades att inköpa jord, barkmull, gasolbrännare, olja och penslar

mm. Sand kommer även att fyllas på i sandlådan vid Knallen. Material finns även inköpt
sedan tidigare för att bygga ett skyddsräcke kring snurrgungan vid Knallen. Gård 4 och 5
pratar ihop sig om gemensam arbetsinsats.

                     
                      Styrelsen beslutade att såga ner den pil som står vid gaveln på länga 2. De träd som

tidigare har fällts inom området, vid gård 4 och gård 2, kommer att ersättas till hösten.
 
§ 9                 Nästa möte onsdag den 9 juni 20.00 i Knallen
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                      Vid protokollet                                           Justeras                               
                     
                     
 
                      Erica Johansson                                         Bengt Nyström


